

LOL设计师：英雄团队人手抽调至模式团队 明年新英雄预计3

英雄联盟设计师在Reddit上更新动态，谈到了明年的英雄产出计划，以及夏季新模式的开发。



为加大对新模式的开发和改造，拳头目前从英雄团队抽调了部分人手加入到模式开发团队，由此带来的人手缩减，预计会明年新英雄将有3-4个，2025年暂不明确。

RiotMeddler  12 points 2 hours ago

The process of making a new champion is a pretty long one, so moving people to other projects today probably won't affect 2023 champs at all (so much of the work has already been done there).

At a very rough guess, probably something like 3-4 new champs in 2024. Not sure yet for 2025+ and we've got some time to figure out what makes sense for the longer term like that

[permalink](#) [embed](#) [save](#) [parent](#) [report](#) [give award](#) [reply](#)

夏季新模式将是全新开发的地图，完成夏季模式后将会进行极限闪击的

改造。

RiotMaxw3ll  3 points 2 hours ago

2v2v2v2 is planned to be time limited on a new map. Nexus Blitz is something we want to run again, but we're prioritizing getting that brand new experience out to yall this summer. Plan is that we'd do nexus blitz again at some point this year after the 2v2v2v2.

[permalink](#) [embed](#) [save](#) [parent](#) [report](#) [give award](#) [reply](#)

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16766208999289.html>